
Správa zo zasadnutia finančnej komisie dňa 7.3.2023

Prítomní: Polák,Meňhart, Danihel P., Uherková, Lučanská,Kňazeová-Beňová

Predsedakomisie sa ospravedlnil zo zdravotných dôvodov, zasadnutie otvorila p.Danihelová a privítala
účastníkov.

Program:

1) RO 1/2023

Príjmy:

a) príjem z predaja pozemkov (Hanzlovič, Soboličová)
b) príjem z predaja RO Šarkan-Diva

Výdaje:

a) GPS do traktora a Bobcatu ZO - ponuka obsahovala aj systémy monitoringu paliva, ktoré nie
sú potrebné. Ponuku je potrebné aktualizovať a cenu znížiť.

b) Žiadosť DHZ: DHZ navrhuje zakúpenie čistiacich prostriedkov na biele obecné stany
a opotrebeného kotviaceho materiálu - bude uhradené z všeobecný materiál OCÚ

c) Presun z bežných do kapitálových výdavkov MŠ- kúpa 2 x PC, 1 x monitor
d) Presun z údržba traktor do všeobecné služby ZO - ociachovaná váha na ZO
e) Oprava strechy kotolne v areály ZŠ, finančná komisia navrhuje v danom rozpočtovom opatrení

neschval'ovať.Dňa 2.2. boli poslanci na stretnutí s p.riaditel'kou, kde neodznela potreba
opravy strechy. Predsedakomisie oslovil p.riaditel'ku so žiadosťou o vysvetlenie situácie,
nakol'ko žiadosť o presun finančných prostriedkov bola doručená až po zrealizovaní prác,
odpoveď nebola poskytnutá. Stavebné práce sú však zrealizované bez krytia v rozpočte obce,
čo je porušenie rozpočtových pravidiel. Bolo by vhodné, aby škola aktívnejšie komunikovala
s poslancami a predchádzalo sa podobným situáciám.

2) Projekty

Z predložených podkladov na projekt na zvýšenieenergetickej účinnosti OCÚ, nie je jasné o čo ide.
Obec pozve Ing.arch. Koštiala na vysvetlenie. Sám ponúkol svoju účasť.S projektom na nové kúrenie
OCÚ navrhuje komisia súhlasiť. Je však potrebné vypracovať energetický certifikát pre obecné budovy.

3) Rôzne

Zrušila sa podnikatel'ská živnosť na ubytovni. Rybárskyspolok z dôvodu vis major vrátil schválenú
dotáciu na r.2022. Preskúmanie zmlúv na nájom bytov bolo presunuté na budúci termín zasadnutia.


